
Świętokrzyskie projekty unijne będą promowane w telewizji? | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Świętokrzyskie projekty unijne będą
promowane w telewizji? | 1

6 stycznia 2010

Świętokrzyskie projekty unijne będą promowane w
telewizji?

SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE” Urząd Marszałkowski chce promować w telewizji
projekty unijne realizowane w naszym województwie. Chodzi przede wszystkim o programy
skierowane do młodzieży. Członek Zarządu Województwa Marcin Perz podkreśla, że ma to
być sposób na pokazanie młodym ludziom, że dzięki pieniądzom ze Wspólnoty, w naszym
regionie powstają atrakcje turystyczne, które warto odwiedzić. Wśród nich miałyby znaleźć
się m.in. Sandomierz, Krzyżtopór, a także stoki narciarskie i szkoły jazdy konnej. Marcin
Perz dodaje, że mogłyby powstać także programy, które pokażą, że po pieniądze unijne
mogą sięgać młodzi ludzie, a zdobycie funduszy wcale nie jest trudne. Urząd Marszałkowski
chce przeznaczyć na realizację i emisję programów 2 miliony złotych. Te pieniądze są
integralną częścią programów unijnych i mają służyć promocji logo Unii. W tej sprawie
rozpoczęły się już rozmowy z ogólnopolską telewizją komercyjną, a także z muzyczną stacją
telewizyjną.


